
Fra: Aud Karin Oen (audkarino@hotmail.com)
Sendt: 08.04.2018 11:19:45
Til: Folkevalde
Kopi: Anne Gine Hestetun

Emne: Spørsmål til fylkesordføraren, Fylkesutvalet 11.April
Vedlegg: 
 

Det er svært store overskridingar på utbtringa av strekket Deildo.
Kan fylkesordføraren gjere greie for dette?
https://www.nrk.no/hordaland/vegvesenet-med-betongtabbe_-
bestilte-1100-kubikkmeter-_-behovet-var-elleve-gonger-storre-
1.13979923

 
 
Beste helsing
Aud Karin Oen 


